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题目的要求是写一个通告。因此在文章的开头或结尾就应该

有一些必要的客套话。另外，题目要求“分析，比较”已提

供的数据，所以重复题目中的数据没有意义，而应该通过计

算，去寻找更有意义的间接的数据内容。总之，写这种文章

，首先要研究透表格数据之间的关系，以及数据背后所反映

出的本质东西，其次，要注意格式和内容的统一。来源：考

试大It is obvious that ITC’s results this year continue to reflect a

healthy trend. The company made steady progress in all its

businesses in the Indian market, which we can see clearly from the

table. The increasing rate of ITC’S net Profit has gone up to 32%,

much higher than 20%, the average one. Comparatively speaking,

the average cost this year (5.8)is lower than the one (6.4)last year,

considering the Net Income and profit Before Tax. From the current

development, we believe we will play an abiding role in India as one

of India’s emerging multinational enterprises.来源：考试大
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